



## Request for Proposals

### Canteen Lease 2026/2027 Season

The Town of Ste. Anne is requesting submissions for proposals to lease the canteen for the 2026/2027 season. (Season beginning October 1, 2026 and ending March 31, 2027)

The canteen is located in Ste. Anne, MB at the Maurice Chaput Arena, serving both the arena & curling facilities during the hockey and curling season; as well as during special events (not including Dawson Trail Days). The lessee will ensure that the canteen facilities are operational, and coordinated with users directly and opened to general public during the following times and events:

- a) Monday to Friday during the hours of 4:30pm to 9:30pm, or as per arena schedule and all games and tournaments thereafter.
- b) Saturday and Sunday during the hours of 9:00am to 8:00pm and all games and tournaments thereafter, or as per the arena schedule.
- c) All curling ice usage: bonspiels and special events and as per provided curling schedule (only close 30 minutes after start of final game each day)

The Town of Ste. Anne is not responsible for the general maintenance pertaining to canteen premises. The lessee is responsible for the cleanup of all garbage created by canteen patrons, including the cleaning of tables. The Town insurance does not cover inventory belonging to the lessee and does not cover the lessee's public liability requirements; the lessee will obtain the necessary insurance coverage that is not covered by the Town.

Proposal for leasing the canteen must be placed in a sealed envelope marked "Confidential – Lease of Canteen", Town of Ste. Anne, 14 Centrale Avenue, Ste. Anne, MB R5H 1B8 and received on or before August 4<sup>th</sup>, 2026.

The Town of Ste. Anne reserves the right to reject any and all proposals, including proposals meeting the lease criteria.

Please contact the Town of Ste. Anne at [accounts@steanne.ca](mailto:accounts@steanne.ca) for more information.



## Appel à propositions

### Bail de la cantine - saison 2026/2027

La Ville de Sainte-Anne demande des propositions pour la location de la cantine pour la saison 2026/2027 (saison commençant le 1er octobre 2026 et se terminant le 31 mars 2027).

La cantine est située à Sainte-Anne, au Manitoba, à l'aréna Maurice Chaput. Elle dessert l'aréna et les installations de curling pendant la saison de hockey et de curling, ainsi que lors d'événements spéciaux (à l'exclusion de les Journées Chemin Dawson). Le locataire veillera à ce que les installations de la cantine soient opérationnelles, coordonnées directement avec les utilisateurs et ouvertes au grand public pendant les périodes et les événements suivants :

- a) Du lundi au vendredi, de 16 h 30 à 21 h 30, ou selon l'horaire de l'aréna, ainsi que pour tous les matchs et tournois qui suivront.
- b) Samedi et dimanche, de 9 h à 20 h, et tous les matchs et tournois qui suivront, ou selon l'horaire de l'aréna.
- c) Toute utilisation de la glace de curling : bonspiels et événements spéciaux et selon le programme de curling fourni (fermeture seulement 30 minutes après le début du dernier match chaque jour).

La Ville de Sainte-Anne n'est pas responsable de l'entretien général des locaux de la cantine. Le locataire est responsable du nettoyage de tous les déchets produits par les clients de la cantine, y compris le nettoyage des tables. L'assurance de la Ville ne couvre pas les marchandises appartenant au locataire et ne couvre pas les exigences de responsabilité civile du locataire; le locataire obtiendra la couverture d'assurance nécessaire qui n'est pas couverte par la Ville.

La proposition de location de la cantine doit être placée dans une enveloppe scellée portant la mention « Confidentiel - location de la cantine », Ville de Sainte-Anne, 14, avenue Centrale, Sainte-Anne (Manitoba) R5H 1B8 et reçue au plus tard le 4 août 2026.

La Ville de Sainte-Anne se réserve le droit de rejeter toutes les propositions, y compris celles qui répondent aux critères de location.

Veuillez communiquer avec la Ville de Sainte-Anne à [accounts@steanne.ca](mailto:accounts@steanne.ca) pour plus d'informations.